

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊 (03/23-24)
活動計劃及籌組第十八屆委員會

敬啟者：

家長教師會將會不定期出版「家長教師會會員通訊」，以報告本會之最新情況及邀請各位家長參與家教會所舉辦的活動。「家教會通訊」主要於星期五派發，請各家長填妥有關回條或問卷及交回本校處理。

本會感謝 貴家長繳交之家長教師會會員費港幣五十元正，下表為 2023-2024 年度之活動計劃，敬請 貴家長積極參與。

日期	活動名稱
10/2023	中一家長晚會暨開放中一課室
11/2023	香港一日遊
12/2023	中一家長晚會(學術)
02/2024	上學期學生嘉許禮
02/2024	周年大會暨「家長學堂」結業禮
02/2024	上學期家長日

日期	活動名稱
03/2024	中六畢業禮暨上學期頒獎禮
05/2024	中三選科講座
05/2024	下學期學生嘉許禮
07/2024	馬中薈萃才藝晚會
07/2024	結業禮暨家長日

註：活動之確實日期如有更改，本會將以「家教會通訊」通知各家長。

此外，本委員會之任期為兩年一任，而第十七屆委員會於 2021 年 2 月成立至 2023 年 2 月止，名單如下：

主席：	徐佩瑜女士
副主席：	陳凱芝副校長
文書：	歐婉嫻老師
聯絡：	陳凱芝副校長
財政：	李愷茵老師
家長委員：	郭珮汶女士、楊秀玉女士、簡淑儀女士、肖麗女士
老師委員：	馮顯晉老師、廖碩麒老師

本會現正招募有志服務同學及學校的家長籌組第十八屆的委員會，歡迎 貴家長積極參與。另外，請 貴家長填妥附頁問卷，讓本會知悉 貴家長之意願。

請於二零二三年十月十六日(星期一)將已填妥之問卷逕交班主任，以便統籌辦理。如對上述事宜有任何疑問，請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學家長教師會主席徐佩瑜



謹啟

(副主席陳凱芝副校長代行)

二零二三年十月十一日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Parent-Teacher Association Newsletter (03/23-24)
PTA Activity Plan and Establishment of the 18th Committee

11th October 2023

Dear Parents

Our Parent-Teacher Association (PTA) issues a series of newsletters from time to time, usually on Fridays, to inform parents about different activities and news of the school and the PTA in C.Y. Ma. Please kindly return the signed reply slips and/or questionnaires for our administrative purposes.

We are grateful that you have made the payment of HK\$50 for the annual PTA membership fee, and you and your child are cordially invited to participate in our PTA functions actively. The details of the proposed PTA programmes and activities in 2023-2024 are as follows:

Date	Event
Oct 2023	S1 Parents' Night cum S1 Lesson Observation
Nov 2023	Hong Kong 1-day Tour
Dec 2023	S1 Parents' Night (Academic)
Feb 2024	Student Appreciation Ceremony (1)
Feb 2024	Annual PTA Meeting
Feb 2024	Parents' Day

Date	Event
Mar 2024	S6 Graduation Ceremony cum First Term Prize-giving Ceremony
May 2024	S3 Subject Selection Talk
May 2024	Student Appreciation Ceremony (2)
July 2024	Talent Night Show
July 2024	Year End Assembly cum Parents' Day

Note: Please refer to the finalized dates of the events on the upcoming PTA newsletters.

The PTA Committee is to be elected for a term of two years, from February 2021 to February 2023. Please refer to the list of the 17th Committee in the Chinese version.

Also, we are now recruiting interested parties to establish the 18th Committee, please return the completed questionnaire to the class teacher on 16th October 2023 (Monday). Please feel free to contact the Vice Principal, Ms Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Hoi Chi
(For Chairperson of the PTA)

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.

東華三院馬振玉紀念中學
家長教師會會員通訊 (03/23-24)
問卷調查

逕覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述事宜。本人：

[有關成為新一屆（第十八屆）家長教師會家長委員的意願]

本人願意成為候任家長教師會之家長委員。請用以下個人資料作聯絡之用：

姓名：_____

聯絡電話：_____

本人未暇成為候任家長教師會之家長委員。

[有關成為家長義工的意願]

本人願意成為家長教師會之家長義工。請用以下個人資料作聯絡之用：

(如與上述不同) 姓名：_____

聯絡電話：_____

本人未暇成為家長教師會之家長義工。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學家長教師會

家長簽名：_____

家長姓名：_____

二零二三年 月 日

請以✓表示所選項目

(回條收妥後，煩請轉交陳凱芝副校長)